

[f \(https://www.facebook.com/DagangNewscom-108145407622882/\)](https://www.facebook.com/DagangNewscom-108145407622882/)
[t \(https://twitter.com/DagangNews\)](https://twitter.com/DagangNews)
[i \(https://instagram.com/dagangnews_portal?igshid=84dr6n9jcwgr\)](https://instagram.com/dagangnews_portal?igshid=84dr6n9jcwgr)
[yt \(https://www.youtube.com/@DagangnewsVideo\)](https://www.youtube.com/@DagangnewsVideo)



(/)

dagangnews.com

Berita Bisnes Anda

SEARCH

Home (/) / Parafrasa (/parafrasa) / Banteras pemalsuan/penipuan kelayakan akademik dalam arena politik



- 22 Aug 2023 08:00 AM



Banteras pemalsuan/penipuan kelayakan akademik dalam arena politik

Oleh Dr. Mohamed Rashid Ab Razak

[suratpembaca@dagangnews.com \(mailto:suratpembaca@dagangnews.com\)](mailto:suratpembaca@dagangnews.com)

KELAYAKAN akademik merupakan elemen penting dalam menentukan kelayakan individu, lebih-lebih lagi dalam mempamerkan tahap intelektual seseorang terutamanya ahli politik.

Namun, tatkala integriti ini dicabuli, apa yang sepatutnya menjadi penanda aras kelayakan dan kebolehan menjadi alat manipulasi.



Peristiwa penipuan latar belakang akademik oleh calon Pilihan Raya Umum (PRU) atau Negeri (PRN) sering menjadi isu hangat dan mencetuskan kontroversi dalam kalangan masyarakat apabila tiba musim pilihan raya.

Mutakhir ini, terdapat beberapa kes penipuan latar belakang akademik yang melibatkan calon politik, membawa kepada keraguan terhadap kredibiliti calon yang bertanding. Ini bukan sahaja memalukan calon tersebut, tetapi juga mencemarkan reputasi pilihan raya dan sistem politik kita.

Ini bukan kali pertama penipuan seperti ini berlaku. Sebagai contoh, menurut laporan-laporan media pada tahun 2019, terdapat beberapa kes di beberapa negara di mana pemimpin politik didakwa memiliki kelayakan palsu.



Dr. Mohamed Rashid Ab Razak

Di Pakistan, beberapa ahli parlimen dipecat kerana memiliki ijazah palsu. Di Sepanyol, dua menteri terpaksa meletakkan jawatan akibat tuduhan penipuan akademik.

Malah, dalam beberapa kes di Amerika Syarikat, pemimpin-pemimpin korporat terpaksa meletakkan jawatan apabila didapati bahawa kelayakan akademik mereka tidak sah.

Situasi ini menjadi lebih membimbangkan di Malaysia dengan beberapa kes yang melibatkan calon pilihan raya. Ia merendahkan nilai pendidikan dan merosakkan integriti sistem kita. Calon yang menggunakan penipuan untuk mendapatkan sokongan dalam pilihan raya tidak sepatutnya diberi peluang untuk memimpin atau mewakili rakyat.

Tindakan tegas perlu diambil oleh pihak berwajib dalam menangani isu ini. Mereka perlu mengambil langkah-langkah proaktif untuk memastikan kejujuran dan integriti calon pilihan raya. Ini boleh termasuk melakukan semakan ke atas latar belakang akademik semua calon sebelum mereka dibenarkan untuk bertanding.

Selain itu, undang-undang perlu dipertingkatkan untuk memberi hukuman yang lebih berat kepada mereka yang melakukan penipuan akademik. Ini termasuk penjara dan denda yang berat, serta penyingkiran dari pertandingan pilihan raya.

Kes-kes penipuan akademik harus diadili dengan segera dan efisien untuk memberi mesej bahawa perbuatan seperti ini tidak dikompromi.

Jika dilihat dari perspektif undang-undang sedia ada, kesalahan penipuan sijil dan dokumen boleh dianggap sebagai salah satu kesalahan jenayah dan boleh disiasat dan didakwa di bawah Kanun Keseksaan [Akta 574]. Seksyen 463 Kanun Keseksaan [Akta 574] memperincikan jenayah pemalsuan sijil atau dokumen.

Sementara itu, Seksyen 465 Kanun Keseksaan [Akta 574] memperuntukkan hukuman terhadap kegiatan jenayah pemalsuan.



Dalam era teknologi informasi yang kita alami sekarang, memeriksa kesahihan kelayakan akademik menjadi lebih mudah.

Sejumlah universiti di seluruh dunia telah memulakan inisiatif untuk mengesahkan ijazah melalui sistem blockchain, yang membolehkan majikan atau pihak lain memeriksa kesahihan ijazah dengan mudah.

Penipuan kelayakan akademik bukan sahaja memalukan individu yang terlibat, tetapi juga mencemarkan reputasi institusi pendidikan yang dikaitkan dengannya. Lebih daripada itu, ia menimbulkan pertanyaan mengenai integriti dan moraliti individu tersebut.

Oleh itu, pentingnya untuk meningkatkan kesedaran mengenai bahaya penipuan kelayakan akademik. Ia bukan sahaja merosakkan imej seseorang tetapi juga mengurangkan kepercayaan masyarakat terhadap sistem pendidikan dan politik.

Organisasi-organisasi pendidikan dan profesional perlu bekerja sama untuk memastikan bahawa kelayakan yang dikeluarkan oleh mereka adalah sah dan tidak boleh dipalsukan.

Tindakan seperti ini akan meningkatkan integriti pilihan raya kita dan memberi rakyat keyakinan bahawa mereka memilih pemimpin yang benar-benar layak dan jujur.

Penulis menyeru pihak berwajib untuk bertindak sekarang dan membuktikan bahawa penipuan akademik dalam politik adalah sesuatu yang tidak boleh dan tidak akan diterima.

Sijil palsu boleh dibeli secara dalam talian. Berwaspadalah bila anda disua sijil luar negara!

Sementara itu, kita sebagai rakyat juga perlu berwaspada dan memastikan bahawa kita membuat pilihan yang tepat dalam memilih pemimpin kita.

Perlunya kita memastikan integriti dan kejujuran calon yang kita pilih sebagai pemimpin kita. Sesungguhnya, tindakan kita hari ini akan menentukan masa depan kita. – **DagangNews.com (dagangnews.com)**

Dr. Mohamed Rashid Bin Ab Razak adalah Pensyarah Kanan Jabatan Undang-undang Islam Kulliyah Undang-undang Ahmad Ibrahim Universiti Islam Antarabangsa Malaysia (UIAM)